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KOMISJA GOSPODARKI I KLIMATU                          

RADY MIEJSKIEJ W ELBLĄGU  
 

BRM.0012.56.2024.KC 
EOD: 56372/2024/W 

 

 
 

Protokół z posiedzenia 
Komisji Gospodarki i Klimatu 

Rady Miejskiej w Elblągu, 
odbytego w dniu 25 listopada 2024 r.  

w budynku Urzędu Miejskiego w Elblągu 

 
(Nagranie – czas trwania nagrania 32 min 16 sek.) 

 
Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 12:01. 

 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik do protokołu. 
Lista obecności gości stanowi załącznik do protokołu. 
 
 

Porządek posiedzenia: 

1. Informacja o protokole z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

2. Projekt budżetu miasta Elbląg na rok 2025 – opinia w zakresie pracy Komisji.  

3. Projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Elbląg na lata 2025–2036 – opinia 

w zakresie pracy Komisji.  

4. Rewitalizacja Wyspy Spichrzów w Elblągu – terenu przeznaczonego pod inwestycje Programu 

Fabryka – informacja.  

5. Sprawozdanie z zaawansowania realizacji inwestycji drogowych zgodnie z planem budżetu 

na rok 2024.  

6. Propozycje do planu pracy Komisji na rok 2025.  

7. Sprawy bieżące. 

 
 

 
Ad. 1. Informacja o protokole z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

(czas trwania nagrania od 01 min 30 sek. do 01 min 51 sek.)   
 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński poinformował, że uwag do protokołu nie wniesiono.  

 
 

 
Ad. 2. Projekt budżetu miasta Elbląg na rok 2025 – opinia w zakresie pracy Komisji.  

Ad. 3. Projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Elbląg na lata 2025–2036 

– opinia w zakresie pracy Komisji.  
(czas trwania nagrania od 01 min 52 sek. do 06 min 24 sek.)   
 
Skarbnik Miasta Halina Banach omówiła projekt budżetu miasta Elbląg na rok 2025 oraz projekt 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Elbląg na lata 2025-2036.  

 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński otworzył dyskusję. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński 

• Skarbnik Miasta Halina Banach 

• Radna Karolina Śluz 
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• Skarbnik Miasta Halina Banach 

• Radna Karolina Śluz 

• Skarbnik Miasta Halina Banach. 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński zamknął dyskusję. 
 

 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński poddał pod głosowanie projekt budżetu miasta Elbląg na rok 

2025 - w zakresie pracy Komisji.  
 

Wyniki głosowania: 

Za - 6 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu miasta Elbląg na rok 2025 - opinia  
w zakresie pracy Komisji. 
 
 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński poddał pod głosowanie Projekt Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Elbląg na lata 2025-2036 – opinia w zakresie pracy Komisji.  

 
Wyniki głosowania: 

Za - 6 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta 

Elbląg na lata 2025-2036 – opinia w zakresie pracy Komisji.  
 

 
 

Ad. 4. Rewitalizacja Wyspy Spichrzów w Elblągu – terenu przeznaczonego pod inwestycje 

Programu Fabryka – informacja. 

(czas trwania nagrania od 06 min 24 sek. do 10 min 09 sek.) 
 
Informację na temat rewitalizacji Wyspy Spichrzów w Elblągu - terenu przeznaczonego pod inwestycje 

Programu Fabryka przedstawiła Kierownik Referatu Przygotowania i Realizacji Inwestycji Justyna 

Rzeczycka.  
 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński otworzył dyskusję. 
 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Radny Piotr Opaczewski 

• Kierownik Referatu Przygotowania i Realizacji Inwestycji Justyna Rzeczycka 

• Radny Piotr Opaczewski 

• Kierownik Referatu Przygotowania i Realizacji Inwestycji Justyna Rzeczycka 

• Radny Piotr Opaczewski 

• Kierownik Referatu Przygotowania i Realizacji Inwestycji Justyna Rzeczycka 

• Radny Piotr Opaczewski 

• Kierownik Referatu Przygotowania i Realizacji Inwestycji Justyna Rzeczycka. 

 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński zamknął dyskusję. 

 
Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości informację dotyczącą rewitalizacji Wyspy 

Spichrzów w Elblągu – terenu przeznaczonego pod inwestycje Programu Fabryka. 
Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
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Ad. 5. Sprawozdanie z zaawansowania realizacji inwestycji drogowych zgodnie z planem 

budżetu na rok 2024. 

(czas trwania nagrania od 10 min 10 sek. do 29 min 27 sek.) 
 
Sprawozdanie na temat zaawansowania realizacji inwestycji drogowych zgodnie z planem budżetu 

na rok 2024 przedstawił Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski. 
 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński otworzył dyskusję. 
 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Radny Piotr Opaczewski 

• Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski  

• Radny Piotr Opaczewski 

• Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski  

• Radna Karolina Śluz 

• Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski  

• Radny Piotr Opaczewski 

• Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski  

• Radny Piotr Opaczewski 

• Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski  

• Radny Piotr Opaczewski 

• Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski  

• Radny Piotr Opaczewski 

• Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski  

• Radny Piotr Opaczewski 

• Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski  

• Radny Piotr Opaczewski 

• Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski  

• Radny Piotr Opaczewski 

• Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski.  
 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński zamknął dyskusję. 

 
Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości Sprawozdanie z zaawansowania realizacji 

inwestycji drogowych zgodnie z planem budżetu na rok 2024. 
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  
 
 
 
Ad. 6. Propozycje do planu pracy Komisji na rok 2025. 
(czas trwania nagrania od 29 min 28 sek. do 30 min 42 sek.) 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński poprosił radnych o przygotowanie i przesłanie propozycji  
do planu pracy drogową elektroniczną do dnia 4 grudnia 2024 r. 

 

 

 
Ad. 7. Sprawy bieżące. 

(czas trwania nagrania 29 min 43 sek. do 31 min 31 sek.) 
 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński poinformował o terminie kolejnego posiedzenia Komisji  

w dniu 20 grudnia 2024 r.  
 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński zakończył 

posiedzenie.  
 
Nagranie dźwiękowe z posiedzenia Komisji Gospodarki i Klimatu stanowi załącznik do protokołu.  
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Załączniki do protokołu dostępne są w Biurze Rady Miejskiej w Elblągu. 
 

Posiedzenie Komisji zakończyło się o godz. 12:32. 
 
 

 

                                        Przewodniczący Komisji 
 

                                                
     Tomasz Budziński 

 
 

Protokół sporządziła 

 
Katarzyna Chorąży  


